
Vážení spoluobčané,  

máme za sebou první měsíc školních prázdnin v roce 2023.  

A já mám pro vás další novinky z naší obce.  

Ke dni 30.6.2023 ukončila svůj pracovní poměr na obecním úřadě naše asistentka Lucka. Děkujeme za 
skvělou a aktivní práci. Ve tvých milovaných Podvekách…jak říkáš…. jsi vždy vítána.  

Na místo asistentky starostky se nyní zaučuje (také na poloviční úvazek) paní Veronika. Budeme rádi, 
když i pro ni se Podveky stanou součástí jejího dalšího života.  

Já, jako starostka obce, jsem díky těmto změnám a nutnosti řešení záležitostí kolem vodovodu, 
úvěru, školeních starostů, nových zákonů a běžné obecní agendy…snížila svůj úvazek ve svém 
stávajícím zaměstnání a zvýšila svůj úvazek na úřadě na tři dny v týdnu. Po sedmi měsících ve vedení 
obce jsem si jistá, že tento nový úvazek je dostačující a v tomto čase lze zvládnout běžný chod naší 
obce.  

Na dětském pískovišti u Obecního úřadu byl vyměněn písek, byl tam již velmi dlouho a proto bylo 
nutné z hygienických důvodů tuto výměnu udělat. Řešíme zaplachtění tohoto pískoviště. Původní 
písek byl napytlován a uschován na zimu na údržbu komunikací. Dále byla, zatím provizorně, 
umístěna bedna na hračky na pískovišti. Prosíme tedy maminky, aby hračky do bedny při opouštění 
hřiště ukládaly. Některé hračky jsme vyměnili za nové, snažme se tedy, aby dětem sloužily co nejdéle. 
Děkujeme.  

Na budovu Obecního úřadu budou umístěny dva popelníky, a to pro kuřáky, kteří své nedopalky 
pohazují všude kolem úřadu. Prosíme tedy i je, aby došli vždy alespoň k jednomu z popelníků. 
Děkujeme.  

O stejné udržování pořádku prosíme i pejskaře. Děkujeme. 

Na hřiště u rybníka byla umístěna popelnice, aby bylo kam odhazovat odpadky.  

Ke dvěma lípám v Ježovicích byly instalovány zavlažovací vaky, které by měly ochránit lípy před 
usycháním. Jedná se o zkušební provoz, uvidíme, jak to bude účinné. Děkuji všem, kteří se na instalaci 
a naplnění vaků vodou podíleli a vodu nám věnovali.   

Ordinace pana doktora stále nabírá nové pacienty. Ti mohou od příštího týdne vidět, jak se ordinace 

postupně zkrášluje    . Pan doktor a sestřičky ji postupně pro své pacienty modernizují. Byly 
vyměněny zámky. Minulý týden nechal obecní úřad vyspravovat stěny a vše nově vymalovat. 

Děkujeme za obrovskou ochotu panu V.B. (GDPR mi zakazuje uvést celé jméno    ).  

Dále děkuji našim hasičům za organizaci a reprezentaci Obce Podveky při pořádání obou 
sportovních turnajů. Přes některé komplikace (kořeny stromů prorostly a potrhaly odpadní potrubí 
do obecní žumpy a proto nastal během turnaje v nohejbale velký problém s odtokem splašků….). Vše 
se ale při vzájemné spolupráci hasičů a obce podařilo zvládnout. Vše je opraveno, toalety již ani 
neprotékají, revize všech byla provedena odbornou firmou.  

V obci proběhlo očkování psů veterinářem. Moc děkujeme a příští rok celou akci vyhlásíme a 
zajistíme v jarních měsících. Budete včas informováni.  

Na čekárny autobusu v Podvekách byly umístěny reklamní cedule na náš místní obchod. Bohužel do 
několika dní byly cedule oblepené plakáty. Proto byla zřízena přímo v čekárně povolená plakátovací 
plocha, kterou mohou pro vylepování plakátů všichni používat.  

Co se týká vodovodních přípojek: stále, prosím, posečkejte s platbou záloh. V současné době 
podáváme žádost na výběrové řízení na zhotovitele těchto přípojek. Vítěz tohoto řízení potom 
stanoví konečnou cenu pro naši obec a teprve poté budete vyzváni k podepsání smluv a následné 



úhradě zálohy či konečné sumy. Ještě jednou opakuji: cenu přípojky neurčuji já, cenu určuje 
dodavatel. A to jak pro obec Podveky, tak pro obec Zbizuby a Kácov.  

Vyhodnocení dotazníků, za jejichž vyplnění moc děkujeme, vrátilo se jich opravdu hodně, včetně 
spousty podnětů a nápadů, bude provedeno do konce srpna 2023. Poté vyvěsíme výsledky na WEB.  

Řešíme s pojišťovnou dvě pojistné události….poškozené odpady a protržení části hráze u rybníka. 
Čekáme na jejich vyjádření.  

Uplynul měsíc hájení pro pozdní uhrazení obecních poplatků. Začínáme rozesílat upomínky. Seznam 
již máme připravený. Pokud tedy ještě někdo, zcela omylem, neuhradil některý z poplatků obci, 
udělejte to, prosím, neprodleně.  

A co chystáme, co řešíme, co připravujeme?  

Připravujeme řešení cesty ze Zalíbené do Podvek pro pěší….je to složité, moc věřím tomu, že se nám 
podaří vše domluvit s majiteli pozemků.  

Řešíme přístupové cesty, které byly zcela nepochopitelně prodány, převody dalších cest ze státu na 
obec, podklady pro pozemkovou úpravu – k té vám napíšu více v samostatném článku, až budu mít 
veškeré podklady.  

Chystáme instalaci Knihobudek v obci. Knihovna nebyla využívána, zkusíme jiné řešení.  

Připravujeme dětský program na kácení májky v sobotu dne 26.8.2023.  

V říjnu bude setkání našich seniorů a dalších občanů, určitě s nějakým zajímavým programem.  

Do konce léta chceme mít opravené a natřené všechny lavičky ve všech vesničkách.  

V Útěchvostech bude upraven prostor pro popelnice.  

Oprava hlavní silnice z Českého Šternberka do Nechyby stále není dořešena, probíhá výběr stavitele.  

Víme o tom, že je zájem o opravu autobusové zastávky v Zalíbené, vybudování zastávky v Ježovicích, 
řešení cesty v Ježovicích, a další a další úkoly. Možná se vám zdá, že to nejde tak rychle, jak si mnozí 
představujete, ale děláme na tom.  

 

Přeji vám hezký zbytek prázdnin a dovolených.  

Vaše podněty a nápady volejte nebo pište na obecní úřad nebo přímo starostce obce na 721 383 882.  

 

Iveta Chábová 

 

 

 


